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La consellera d'Esports del Consell de Formentera, Paula Ferrer, es va reunir ahir, de manera
telemàtica, amb representants dels clubs esportius de l'illa per abordar la situació actual a la
fase 1 de desescalada de desconfinament. Els clubs varen plantejar diferents qüestions i els
dubtes relatius a l'activitat esportiva i la futura obertura de les instal·lacions municipals.

  

La consellera d'Esports va explicar amb la informació oficial que encara no està permès obrir
les instal·lacions i que la conselleria “està treballant a tenir tot a punt per a quan es pugui
començar fer-ho amb totes les garanties de seguretat tant per als usuaris com per als
treballadors”. Paula Ferrer va agrair “la bona predisposició dels clubs esportius” i els va
demanar “paciència en aquesta situació” a més d'emplaçar-los a pròximes reunions per
preparar la desescalada.
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